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Από το υπ’αριθ 15 / 98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.  336/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση αύξησης αρχικού κεφαλαίου της Δημοτικής 
Επιχείρησης "Γραφείο Τελετών Δήμου Βέροιας" και 
τροπ/ση προϋπ/σμού Δήμου έτους 1998. 

 
       Σήμερα  6 Ιουλίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 2-7-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 17 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. Aσλάνογλου Δ. Αδάμου   
2. Ι. Κουρουζίδης Θ. Τέτος  
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
4. Κ. Κόλβατζης Ο. Σιδηρόπουλος  
5. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
6. Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης  
7. Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης Απόντες  Πάρεδροι 
8. Κ. Πουλασουχίδης Π. Αγαθαγγελίδης Γ. Μπαλτζής 
9. Π. Καρασαββίδου   Α. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Καραντουμάνης    
12. Λ. Τάκης    
13. Ε. Παναγιωτίδης    
14. Ε. Σοφιανίδης    
15. Χ. Παπαγεωργίου    
16. Γ. Χιονίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά       τη     συζήτηση     της   υπ’ 

αριθ.     334/98 απόφασης    απεχώρησε ο κ. Γ. 
Χιονίδης. 
     Κατά    τη   συζήτηση    της       υπ’    αριθ.    336/98 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης.  
      Κατά τη συζήτηση του 1ου θέματος αποχώρησε ο κ. 
Μ. Ποτουρίδης.        

17. Μ. Αδαλόγλου 
   
   
   

 



Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα  που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 6-7-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που έχει ως εξής: Σας γνωρίζουμε 
ότι με την αριθμ. 360/84 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου συστάθηκε Δημοτική 
Επιχείρηση  με το όνομα Γραφείο Τελετών Δήμου Βέροιας, με κύριο σκοπό την 
τέλεση κηδειών των αποβιούντων κατοίκων του Δήμου & την παροχή κοινωνικής 
υπηρεσίας σε οικονομικά αδύνατους συμπολίτες μας, & αρχικό κεφάλαιο 2.300.000 
δρχ.  

Για την καλύτερη λειτουργία της Επιχείρησης είναι ανάγκη να γίνει αύξηση 
του αρχικού κεφαλαίου της κατά 6.000.000 δρχ. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλούνται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄ 
αποφασίσει : 

Α) Για την αύξηση ή μη του αρχικού κεφαλαίου της Δημοτ. Επιχείρησης 
Γραφείο Τελετών Δήμου Βέροιας. 
            Β) Για την τροποποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1998 ως εξής: 
1. Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 511.1 ποσό 6.000.000 & δημιουργεί 

νέα πίστωση με Κ.Α 212.9ιη " Αύξηση αρχικού κεφαλαίου της Δημ. Επιχείρησης 
Γραφείο Τελετών Δήμων  Βέροιας". 

2. Ψηφίζει την σχετική πίστωση  
Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

 Δήμαρχος : Ήσασταν ενήμεροι ότι στο γρ. τελετών υπήρχε μία μεγάλη οφειλή 
στο ΙΚΑ. Με μία πολύ καλή δουλειά που έκανε η πρόεδρος και το δ/κό συμβούλιο 
νοικοκυρεύτηκε το γρ. τελετών. Βοηθήσαμε κι΄ εμείς  ως Δήμος αποσπώντας για 2 
χρόνια έναν υπάλληλό τους στο Δήμο. Επειδή όμως  δεν είναι δυνατές πλέον οι 
αποσπάσεις υπαλλήλων στο Δήμο δεν μπορούμε να συνεχίσουμε αυτή την πολιτική. 
Μένει λοιπόν ένα άνοιγμα 6 εκ. το οποίο μ΄αυτή τη αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου 
πρέπει να το καλύψουμε για να δώσουμε τη δυνατότητα σ΄αυτή την επιχ/ση που 
παρέχει ένα τόσο σημαντικό κοινωνικό έργο να μπορεί να συνεχίσει να υπάρχει. Δεν 
υπήρξε μέχρι τώρα άλλη αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου της. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το Δ.Σ ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Καρασαββίδου : Επειδή το θέμα αφορά εμένα, θα μπορούσατε κ. Δήμαρχε να 
μου πείτε ότι θα θίξετε το θέμα για να προετοιμαστώ. Δεν μπορώ να αγνοήσω την 
προσφορά σας, όμως δύο υπάλληλοι προσέφεραν υπηρεσίες στο Δήμο  και 
πληρώνονταν από το γραφείο τελετών. 
 Πρόεδρος : Είμαστε στη διαδικασία των ερωτήσεων . Υπάρχουν ερωτήσεις;  
 Παπαγεωργίου : Οι 2 υπάλληλοι πληρώνονταν από το γραφείο τελετών; 
 Καρασαββίδου : Συγχαρητήρια στο Δήμαρχο που παρόλο που ήταν αδύνατο 
το ρισκάρισε και έτσι ανακουφίστηκα. Πληρώνονταν όμως από εμάς. Αυτό έρχεται 
τώρα να καλύψει διότι μου χρωστάει. 
 Παναγιωτίδης : Διαδικαστικά, αυτή τη στιγμή η κα Καρασαββίδου δεν έχει 
στοιχεία. Προτείνω το θέμα ν΄ αναβληθεί και να έρθει σ΄ επόμενη  συνεδρίαση το 
θέμα. 
 Δήμαρχος : Όταν ανέλαβε η κα  Καρασαββίδου το γρ. τελετών όφειλε 14 εκ 
στο ΙΚΑ. Ξεκίνησε η ίδια και το Δ.Σ μία αιματηρή προσπάθεια για να ισοσκελίσει 
αυτή την επιχ/ση. Παράλληλα ο Δήμος απέσπασε δύο υπαλλήλους στο Δήμο, 
πληρώνοντας ο Δήμος τους μισθούς. Η επιχ/ση διευκολύνθηκε οικονομικά από το 
Δήμο για το χρέος. Το υπόλοιπο που υπάρχει αυτή τη στιγμή είναι 3,5 εκ. Από εκεί 
και πέρα διαπιστώθηκε ότι για το 1998 χρειάζεται το γρ. τελετών μία οικονομική 
ενίσχυση ποσού 2,5 εκ για να μπορέσει να καλύψει τις δαπάνες διότι έχει τη 
μισθοδοσία του συνόλου του προσωπικού. Αυτά είναι τα οικονομικά στοιχεία που 



καθορίζουν στοιχεία το ποσό των 6 εκ.Επειδή πρέπει να ληφθεί τώρα αυτή η 
απόφαση, αλλιώς θα πάει τον Οκτώβριο μετά τις εκλογές γι΄αυτό ήρθε ως έκτακτο το 
θέμα. Αντιλαμβάνεστε το κατεπείγον. 
 Παπαγεωργίου :  Διαδικαστικά, η πρόεδρος συμφωνεί με την αναβολή του 
θέματος; 
 Πρόεδρος : Δεν προσθέσατε τίποτε κ. Παπαγεωργίου. 

Επί του ζητήματος της αναβολής ποιοί συμφωνούν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Ε. Παναγιωτίδης, Ε. Σοφιανίδης, Χ. Παπαγεωργίου. 
Πρόεδρος : Ποιοί συμφωνούν να συζητηθεί  σήμερα ; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι :Κ. Ασλάνογλου, Ι. 

Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης, Ε. 
Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Π. Καρασαββίδου, Κ. Γκαβαϊσές, Α. 
Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Μ. Αδαλόγλου. 

Πρόεδρος : Το θέμα συζητείται τώρα. Ποιός   θέλει το λόγο; 
Καρασαββίδου : Το γρ. τελετών ίσως είναι το ποιο σοβαρό έργο με το οποίο 

πρέπει ν΄ ασχοληθούμε. Προσφέρει κοινωνικό έργο. Δουλεύει χωρίς να έχει κέρδος. 
Αυτό σημαίνει ότι δεσμεύουμε τα ιδιωτικά γραφεία στις δικές μας τιμές. Πρέπει να το 
κρατήσουμε πάση θυσία. Είμαστε υποχρεωμένοι να το ενισχύσουμε για να μπορέσει 
ν΄ ανταπεξέλθει στις δαπάνες του. Τους καλοκαιρινούς μήνες δεν υπάρχουν έσοδα. 
Έχω να πώ κι΄ άλλα, αλλά αυτή τη στιγμή δεν τα θυμάμαι. 

Παναγιωτίδης : Συμφωνούμε να στηριχθεί το γραφείο. Γνωρίζουμε τον 
κοινωνικό ρόλο που παίζει καθώς και ότι η κα Καρασαββίδου αγωνιά και προσπαθεί 
με όλες της τις δυνάμεις. Θέλω να τονίσω όμως ότι ο Δήμαρχος παρέκαμψε την 
πρόεδρο της επιχ/σης και τις συζητήσεις αυτές τις έκανε με το λογιστήριο του Δήμου 
και της επιχ/σης. Επρεπε η πρόεδρος να είναι ενημερωμένη. Αν συμφωνεί η πρόεδρος 
μ΄ αυτά θα το ψηφίσω. 
 Πρόεδρος : Η αύξηση του αρχικού κεφαλαίου γίνεται από το Δήμο. 
 Παναγιωτίδης : Εισηγείται ο πρόεδρος της επιχ/σης και ο  Δήμος αποφασίζει. 
 Παπαγεωργίου : Το θέμα ήρθε χωρίς συνεννόηση με την επιχ/ση. Δεν ξέρω αν 
υπάρχει και απόφαση του Δ.Σ της επιχ/σης. Οι λύσεις πρέπει να έρχονται από την 
επιχ/ση στο Δ.Σ για έγκριση. Ίσως να  υπάρχουν και άλλα παρόμοια θέματα τα οποία 
δίνουν την εντύπωση ότι στο Δήμο μας υπάρχει η προχειρότητα. Δεν είναι ευχάριστο 
αυτό. Το γρ. τελετών είναι σημαντικό διότι έχει κοινωνικότατες προεκτάσεις. Πρέπει 
να κρατηθεί με κάθε τρόπο. Πρέπει να υπάρξει μεγαλύτερο ενδιαφέρον από το Δήμο 
προς αυτή την επιχ/ση. Θέλει μεγαλύτερες προσπάθειες, τη συμπαράσταση όλων μας 
και δεν πρέπει αυτή η συμπαράσταση να διακοπεί σήμερα. Αυτές οι δουλειές πρέπει 
να γίνονται μετά από μελέτη και όχι να έρχονται εκτάκτως στο Δ.Σ. Δεν πιστεύω ότι 
τα λόγια σας ήταν αρκετά πειστικά. Θα μπορούσε ο υπάλληλος να παραμείνει στο 
Δήμο και να μειωθούν με ουσιαστικές προσπάθειες το χρέος της επιχ/σης. 
 Ποτουρίδης : Ο καθένας θα κάνει ότι θέλει εδώ μέσα ; 
 Παπαγεωργίου : Δεν επιτρέπω σε κανέναν να με διακόπτει  μ΄ αυτό τον 
απαράδεκτο και αντιδημοκρατικό τρόπο άλλη φορά. 
 Πρόεδρος : Σ΄ εμένα έκανε μία παρατήρηση. 
 Παπαγεωργίου : Εμένα διέκοψε. Την επόμενη φορά θα καταγγείλω  επώνυμα 
και δημόσια. 
 Κουρουζίδης : Συμφωνώ με όσα εισηγήθηκε η κα Καρασαββίδου. Δεν ξέρω 
αν αντέχει ο Δήμος μεγαλύτερη αύξηση για να καλύψουμε και την αγορά αυτ/των.  
Δεν ξέρω αν έρθει αργότερα. Ας το έχουμε στα υπόψιν. 
 
 



 Καρασαββίδου : Έχω ηθική υποχρέωση να στηρίξω τον Δήμαρχο για τη 
συμπαράστασή του. Ήταν δίπλα μου συνεχώς και με βοήθησε πολύ. 
 Δήμαρχος : Θα παρακαλούσα να έχουμε όλοι μία αυτοσυγκράτηση. Είναι 
άσχημο πράγμα να διακόπτεται κάποιος όταν ομιλεί. Οφείλουμε ν΄ ακούμε όλους. 
Εσείς κ. Παπαγεωργίου με διακόπτετε όταν ομιλώ γι΄αυτό δέστε πόσο άσχημο είναι. 
Δεν συμφωνώ με τις διακοπές αυτές. Ο Δήμαρχος έχει συνεργασία με όλες τις 
επιχ/σεις,  με τους προέδρους, τα δικά τους συμβούλια και τους εργαζομένους. Εχω 
τακτική συνεργασία με την κα Καρασαββίδου. Στην τελευταία συνάντησή μας  μου 
είπε ότι για το 1998 χρειαζόμαστε 2 εκ. και να τακτοποιηθεί το άνοιγμα του γρ. 
τελετών. Αυτή την εισήγηση προσδιόρισαν οι υπηρεσίες και έτσι ήρθε το θέμα.. Απλά 
δεν ενημέρωσε την κα Καρασαββίδου ότι θα έρθει ως έκτακτο το θέμα. Το θέμα είναι 
απλό. Όσον αφορά την επιχ/ση λειτουργούσε μονοπωλιακά ως το 1994 όπου άνοιξε 
ένα ιδιωτικό γραφείο. Παρόλο που λειτουργούσε έτσι είχε κάποια ανοίγματα διότι δεν 
έκανε πολιτική κέρδους αλλά κοινωνική. Στη συνέχεια παρόλο που μία ιδιωτική 
επιχ/ση έχει άλλες δυνατότητες προσέλκυσης πελατείας που δεν μπορεί να κάνει μία 
δημοτική επιχείρηση, η επιχ/ση αυτή με τη βοήθεια του συμβουλίου της και του 
Δήμου έβαλε μία τάξη και μείωσε σημαντικότατα αυτό το άνοιγμα. Αντί αυτά να τα 
βλέπουμε και να τα επικροτούμε μιλούμε για προχειρότητες. Περιμέναμε ως το τέλος 
της 4ετίας να δούμε που θα φτάσει το άνοιγμα για να τακτοποιήσουμε. 
 Για το αυτ/το. Έχω ζητήσει από την επιχ/ση να πάρουν προσφορές για ένα 
μεταχειρισμένο σε καλή κατάσταση αυτ/το και θα ΄ρθεί το θέμα στο Δ.Σ για την 
έγκριση. Ζητώ την υπερψήφιση του θέματος. 
 Πρόεδρος : Υπάρχει μία δήλωση του κ. Παπαγεωργίου που αναφέρει "Μετά 
την μειωτική ενέργεια συναδέλφου και την στάση του κ. προέδρου υποχρεούμαι να 
απέχω της περαιτέρω συζήτησης του εν λόγω προημερήσιας διάταξης θέματος που 
αφορά το Γραφείο Τελετών σε ένδειξη στοιχειώδους διαμαρτυρίας. Θα επανέλθω  
στα υπόλοιπα θέματα της Η.Δ. 
 Δηλώνω ότι επιφυλάσσομαι για κάθε μελλοντική μου ενέργεια". 
 Ποιοί συμφωνούν με την αύξηση του αρχικού κεφαλαίου της δημ. επιχ/σης 
γρ. τελετών; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι : 
Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. 
Δελαβερίδης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Πουλασουχίδης, Π. Καρασαββίδου, Κ. Γκαβαϊσές, Α. 
Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Ε. Παναγιωτίδης,  Μ. Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος : Ποιοί διαφωνούν ; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανένας σύμβουλος. 
Πρόεδρος : Λευκά ; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Ε. Σοφιανίδης. 
Αποχή δήλωσε ο σύμβουλος Χ. Παπαγεωργίου. 
 Το Δ.Σ  μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1. Το από 6-7-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου . 
2. Την με αριθ. 360/84 προγενέστερη απόφασή του. 
3. Την ανάγκη αύξησης του αρχικού κεφαλαίου της Δημοτικής Επιχείρησης 

"Γραφείο Τελετών  Δήμου Βέροιας". 
4. Την ανάγκη τροπ/σης προϋπ/σμού του Δήμου έτους 1998 για τη δημιουργία 

νέας πίστωσης που δεν προβλέφθηκε αρχικά. 
5. Τις διατάξεις των άρθρων 97,106,119 & 171 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ), της παρ. 7 

του αρ. 5 της υπ΄αριθ. 25027/9-4-84 (ΦΕΚ  244Β΄ /19-4-84)απόφασης ΥΠ.ΕΣ 
καθώς και του αρ. 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ "περί οικονομικής διοικήσεως 
λογιστικού των Δήμων και Κοινοτήτων".  

 



 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την αύξηση του αρχικού κεφαλαίου της Δημοτικής Επιχείρησης 
"Γραφείο Τελετών Δήμου Βέροιας" με νέα εισφορά ύψους 6.000.000 δρχ. 
 Γ) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1998 ως εξής : 
1. Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 511.1  ποσό 6.000.000 δρχ. και 

δημιουργεί νέα πίστωση με ΚΑ 212.9ιη "Αύξηση αρχικού κεφαλαίου της 
Δημοτικής Επιχείρησης Γραφείο Τελετών Δήμου Βέροιας". 

2. Ψηφίζει τη σχετική πίστωση. 
 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    336/ 1998 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Α. Καραντουμάνης 

 Μ. Ποτουρίδης Λ. Τάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Κόλβατζης Ε. Παναγιωτίδης 

 Κ. Βαφείδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-8-1998 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


